
P R O T O K Ó Ł 
 

z XIX Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 28 grudnia 2012 roku w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 
 

Sesję rozpoczęto o godz. 1020, a zakończono o godz. 1150  
 

  Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, co stanowi 86,67% 
(zgodnie z listą obecności). 

 
Radni obecni na sesji: 

1. Jan Ołdakowski 
2. Paweł Robert Staśczak 
3. Stanisław Maruszewski 
4. Mirosław Wojtkowski 
5. Michał Gąsowski  
6. Waldemar Turkowski  
7. Stanisław Stypułkowski 
8. Wojciech Ertman 
9. Witold Moczydłowski 
10. Henryk Stypułkowski 
11. Grażyna Pieńkos 
12. Wiesław Wyszyński 
13. Andrzej Szymoniak 

 

Radni nieobecni na sesji: 
1. Andrzej Koc  
2. Sławomir Niemyjski 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
4. Ks. Kanonik Józef Żyłowski - Honorowy Obywatel Gminy Szepietowo  

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacje o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2012-2015 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2012-2017. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Szepietowo na lata 2013 - 2016. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady na 2013 r. 
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11. Podjęcie w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji na 2013 rok. 
12. Odpowiedzi na interpelacje. 
13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Zamknięcie obrad. 
15. Spotkanie opłatkowe. 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 
który powitał wszystkich obecnych i stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 
radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. 
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przewodniczący zaproponował przegłosować porządek obrad. 
 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Radny Stanisław Stypułkowski. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację o protokole przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.  Interpelacje radnych – nie zgłoszono. 
 

Ad.5.  Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa.  
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 
wystąpił Burmistrz Stanisław Roch Wyszyński, który zapoznał z objaśnieniami do 
proponowanych zmian w budżecie. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XIX/126/12 dołączona do protokołu) 
Ad.7.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Szepietowo na lata 2012-2015 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2012-2017 wystąpiła Skarbnik Gminy Anna Wiśniewska. 
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Dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XIX/127/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.8. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Szepietowo na lata 2013 - 2016 wystąpił Sekretarz Gminy Ryszard 
Grodzki.  Sekretarz poinformował, że obowiązek uchwalenia Programu Ochrony Środowiska 
wynika z ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska. 
W dyskusji zabrał głos: 
- Henryk Stypułkowski zwrócił się z pytaniem, czy coś zostało zmienione w dziale energii 

wiatrowej? 
- Sekretarz poinformował, że odnośnie energii wiatrowej nic nie zmieniano, to co wcześniej 

było zapisane jest wystarczające. 
Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XIX/128/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.9. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości wystąpił Burmistrz. Burmistrz poinformował, że nie mamy zasad zbywania 
nieruchomości i dlatego każdorazowe zbycie wymaga zgody Wysokiej Rady. W tym 
przypadku chodzi tu o nieruchomość położoną przy ulicy Nowy Świat w Szepietowie, było to 
na komisjach rozpatrywane. Ta nieruchomość w jakiś sposób się zawieruszyła i po wielu 
latach, a  pochodzi jeszcze z dekretu reformy rolnej z mocy prawa stała się własnością gminy 
Szepietowo. Posiadacze tej nieruchomości nie skorzystali wcześniej z możliwości 
ustanowienia użytkowania wieczystego i wobec tego potem groziło zasiedzenie. Wystąpiliśmy 
o dzierżawę tej nieruchomości - nie zgodzono się, więc ostatnią możliwością było wystąpienie 
do sądu o wydanie nieruchomości. Sąd takie postanowienie wydał, nakazał wydanie tej 
nieruchomości gminie Szepietowo i tym samym skutecznie się przerwała możliwość 
zasiedzenia. Obecnie jest zainteresowanie tych Państwa, którzy byli posiadaczami tej 
nieruchomości. Wywołali temat, że chcą ją nabyć, ale żeby ją legalnie sprzedać trzeba ogłosić 
przetarg. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XIX/129/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10. Przewodniczący Rady poinformował że na dzisiejszej sesji miał być uchwalony budżet 
gminy na 2013 r. ale w związku z tym, że nie wszystko było jeszcze jasne radni zadecydowali 
że budżet zostanie uchwalony na następnej sesji w miesiącu styczniu.  
 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem planu pracy Rady na 2013 r.  
Dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XIX/130/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.11. Przewodniczący Rady poprosił aby przewodniczący poszczególnych Komisji zapoznali 
z projektami planów pracy Komisji: 
- z projektem planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska zapoznał 

Przewodniczący Komisji Pan Mirosław Wojtkowski, 
- z projektem planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i 

Bezpieczeństwa zapoznał Przewodniczący Komisji Pan Michał Gąsowski, 
- z projektem planu pracy Komisji Rewizyjnej zapoznał Przewodniczący Komisji Pan 

Andrzej Szymoniak, 
- z projektem planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego zapoznał Przewodniczący 

Komisji Pan Jan Ołdakowski. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy komisji na 2013 rok. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XIX/131/12 dołączona do protokołu) 
 

 Przewodniczący Rady poinformował, że przybył właśnie na sesję, na spotkanie 
opłatkowe nasz były Proboszcz, Ks. Kanonik Józef Żyłowski. Wszyscy obecni powitali 
brawami przybyłego Księdza. Przewodniczący powitał Ks. Kanonik Józefa Żyłowskiego jako 
byłego Proboszcza i jako Honorowego Obywatela Gminy Szepietowo. 

Ks. Józef Żyłowski podziękował za zaproszenie i powitanie, i  stwierdził, że wysoce 
sobie to ceni. 
 

Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje nie było 
 

Ad.13. Wolne wnioski i zapytania – nie zgłoszono. 
 

Ad.14. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XIX Sesję VI kadencji Rady Miejskiej w Szepietowie 
Przewodniczący Rady podziękował za przybycie wszystkich pracowników naszego Urzędu 
Miejskiego na spotkanie opłatkowe i zaprosił wszystkich obecnych do sali kinowej, gdzie Pan 
Dyrektor ze swoimi podopiecznymi przygotował krótką niespodziankę oraz następnie na 
spotkanie opłatkowe.   
 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 

Ewa Bartłomiejczuk 

         Przewodniczący Rady Miejskiej 

         Witold Moczydłowski 


